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and it would not be unsusal. flHH could only conjecture as 
to what might have motivated SIlWl^sIRIiAN to commit an act of 
murder. said SIRHAN’s motive may have been his feeling
that the unitedStates was deserting the Arab people, especially 
if an Individual such as Senator KENNEDY indicated he would help 
Israel in building up their military arms. ^^^B also stated 
SIRHAN SIRHAN reportedly as a young child saw an^sraeli soldier 
kill an Arab in front of his home.
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Date—^2^

f| ■■ *^H> HlMH^H^ Beverly 
California, was j^?terviW??rre^^d^B^i^^nowledge of any 
meetings at the Green Hotel, Pasadena, California, of Arabic 
type people.

stated he and his mother bought the Green 
Hotel in Apr^^r May, 1967, and began renovating the hotel. 
He was at the hotel at least five days a week and cannot recall 
anyone having any meetings, especially in one of the rooms. 
To his knowledge he has never seen SIRHAN SIRHAN, but after 
this individual was arrested for the assassination of Senator 
ROBERT F. KENNEDY, his stepfather^JB 1H|M, mentioned to 
him he knew of the family. P^^jpstatecnie could not 
furnish any information regardin^SlRHAN which might be helpful 
in this case.

On ^AV^ ^os Angeles, California ^Los Angeles 56-I 

6/12/68
Date dictated______ ________
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Date  6/9/68

lBB ___. ^— ^^■■a. A^B I'
Whittier, Ca^Tornic^^Telepnone Wn^j^Wezwiewed
and furnished the following informa tiorr^^^^™

related that she has been employed as a 
barmaid at the Golden Garter Bar for approximately one month. 
Sne advised that when she first began employment’there was a
barmaid there named
friend, who Li S'

had a

described him as being a male; white; I 
eyes; curly, sandy hair (usually a cur 
forehead); heavy eyebrows; 5’10 > 170 pounds. He had a 
’’beer" stomach and talked slowly. On one occasion he offered 
her narcotics and referred to them specifically as the "red, 
white and blues." He attempted to force a red, identified 
as seconal by 
refused "jB'1

ars of age; blue
was hanging down his

He attempted to force a red 
into her hand. When Si

uses them."

On W68

by

concerning
was unable to furnish any information

atAlhambra, California

SAS
’/PJ'c Date dictated------^-»-
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Date 6/11/68

Mr. L^^^^H, Referee, Department of
Industrial Relations Workmen’s Compensation Appeals Board, 
State of California, Los Angeles, made available a copy of 
that agency’s records pertaining to SIRHAN B. SIRHAN under 
case number 67LA312-144.

These records reflect that S|^H^H L^^^^Hwas 
the referee for the Workmen’s Compensation Appeals Board, 
and that AlBl^HBof Palmer and Toomar, Attorneys At Law, 
representedSIRHAN.

This file reflects that the following doctors 
examined SIRHAN in connection with his claim:

Los Angeles, California

Los Angeles, California

L^^|advised and these records reflect that a 
compromise was reached on this claim awarding SIRHAN $2,000 
less ^^j^able to Dr. M^^^^|N^^| $45 payable to 
Dr. and $200 attorney'sfees.

On

by

6/5/68
SA <1 
SA R

to

10

Lo^An^eles, California pqp # 

[B^^^wJAM/alm

Los Angeles 56-156

6/11/68
Date dictated--------------------------
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in connection w
advised that he met SIRHAN on one occasion 
this claim but in view of the fact there

jas a settlement, he did not know him having only this one 
contact with him.

Copies of the ?'orkmen*e C 'mpensation Appeals 
Board records in this matter are attached.

/
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Mrs 
Burbank, Californ 
she and her husband

6/13/68

PI in Turlock, Californ

that 
were visiting Mrs.

during the week of
Memorial Day, May 30, 1968, She advised they accompanied Mrs 

to the Turlock railroad station at about 2:30 p.m.,3
on May 
ROBERT

30, 1968, to observe the campaign train of Senator 
F. KENNEDY.

Mrs. stated that shortly after her arrival
at the train, stat^r^he observed some benches about seventy-
five yards across the street. She stated that she was carrying 
her small dog with her so she walked over to the benches where, 
she sat down and waited for the campaign train to arrive. She
stated that a freight .train went through the Turlock- station 
shortly before the arrival of the campaign train, she said 
that she, find Mrs granddaughter, F^^™1
eight, were able to scand within eight feet of Senator KENNEDY 
when he appeared on the platform of the observation car of the 
train. She said that she recalled a policeman or deputy sheriff
was standing in front of her watching the Senator. She stated 
that after standing there just a few minutes a men behind her 
and slightly to her right said, ’’This is a good aim" to a 
shorter man who was standing to the taller man’s left.

Mrs. N^^^^Msaid that she turned her head to her 
right and looked u^at the man. She said she then spoke to 
I)||Hand said to watch these two men. She said, that the 
two men then turned to their left and slowly moved away mingling 
into the large crowd gathered around the railroad, car.

Mrs. stated that she only got a momentary
glance at the smaWex^iian and stated he was white and would, 
estimate his height to be about 5’5" tall, she could furnish 
no other description concerning this man.

On 6/6/68 A( Burbank, California File # k03 Angeles $6-1^6^" 

y^
Date dictated — ^/^L^
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Mrs. described the taller man who had made
the statement behind her back as being white, about 25 or 28 
years old, 5’10”, 1^0 to 1^ pounds, dark black wavy hair, 
medium complexion, no glasses and no hat. He was wearing a 
short leeved white shirt open at the collar and she did not 
observe his trousers.

Mrs. MMHstated she did not see the taller man 
carrying anythin^BHus hands nor did she see him have a 
camera around his neck. She said she did not see the shorter 
man long enough to notice whether he had a camera or not.

to Mrs.

Photographs of D Pi
AN SIRHAN were exhibited 

and she was unable to identify anyone.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date

MF. I^HhI
Burbank, California, telephone numberBi^H||^msed 
that he and his wife were visiting Mrs. P^^H'SH^Hin 
Turlock/’California, during the week of Memorial Day, May 30, 
1968. He advised they accompanied Mrs. E^^H to the Turlock 
railroad station at about 2:30 p.m. on May .30, 1968, to 
observe the campaign train of Senator ROBERT F. KENNEDY.

Mr. M^^^^Hstated that he left his wife and Mrs. 
sHland walked some one hundred or more yards away to a 
small park near the train station where he could sit down 
in the shade. He stated that he .is not able to stand for 
lengthy periods of time as he has had two operations for 
varicose veins in his legs. He further stated that the 
KENNEDY train arrived at approximately 4-:U5 P.M., and then 
he walked over near the railroad station to observe Senator 
KENNEDY. He stated at no time did he see the two men whom 
his wife, I^^H, had spoken to him and Mrs. E^Hconcerning 
any suspicious actions.

On 6/6/68 M Burbank, California bos Angeles 56-1^6—-^- 
^

Date dictated - 6/7/68___________
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Date -. 7/8/68

Los Angeles
advised he knew SIRHAN SIRHAN slightly, and met him in

6756 Hollywood Boulevard, Los Angelesthe Shakers Oasis 
where his brother
A| 
of 
SI

s, M

S wor 
P
as also acquainted with

On

by
SA’s

6/24/68 . Los Angeles, California „ Los Angeles . 56-156
.—.—>.,— ,■■>—. ... ■ 4..II 31 ta^e^-M-.M^M^W----—-—--e^---^-^wW^-^^^fc-~-M»-b->-IH---^WM»r 11C MIMMn4MMMMMM*^*>>«mMMMM«MMM4MMM4M*M
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Date -- 6/14/68______________

ege
California, telephone 
student at Pasadena City 
following information:

rcadia 
year 

furnished the

I^MMadv}.se4 that on June 1968, he and his 
friend, Arcadia, California,
went to the San Gabriel Valley Gun Club, 4001 Fish Canyon 
Road, Duarte, California. He further advised that they 
arrived there at approximately 3:30 PM and left the range 
for home at approximately 4:45 PM. L^^^^H stated that 

fired on the rifle range and observed only one 
on this range when they arrived. One other man 
littler later and also fired on the rifle range, 
tated that he did not know these individuals and

they only 
other man 
arrived a

this was the first time he ’saw them.

A photograph of SIRHAN BISHARA SIRHAN dated 
June 5; 1968, Los Angeles Police Department Booking Number 
495139, was then displayed to LH^^^H He stated that 
this individual was unknown to him and he did not see him 
at the range on June 4, 1968.

Arcadia. California

by

On

si

File # -LrlJi^^L^LL^

Date dictated
6/13/68
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Date —6/14/68-------------------------

Sierra Madre, California, age retired drugstore maintenance 
man, furnished the following information: *

advised that on June 4, 1968, he went 
to the San Gabriel Valley Gun Club, 4001 Fish Canyon Road, 
Duarte, California. He stated that he went alone 
arrived there at approximately 8:30 to 9jO^AM^_ 
further stated that he met a friend, cHHA^^^^H^wno 
resides in Eagle Rock, at the range. They both fired on 
the rifle course which is adjacent to the pistol course. 
Both of these courses are separated by a small two story 
building where they sign in for the day’s shooting. He 
stated that when one is firing on the rifle range, it is 
impossible to see people firing on the pistol course due to 
this small building. He stated that he had lunch at the 
range and left for home at approximately 12:30 PM. During 
the time he was there, he did no^meet^nyone or talk to 
anyone other than his friend, '

4cHBvias then shown a photograph of SIRHAN 
BISHARA SIRHAN datea June 5j 1968^Lo^lngeles Police 
Department (LAPD) Booking Number He stated that
the picture resembled a man he saw at the range on June 4, 1968. 
This individual was accompanied by another man, whom he 
cannot described^and he cannot remember what range they 
were on. MHcm^Halso observed tw^wo^en at the range, 
accompanied by cw^ocher men. NiK^^^^Btated that the 
women were not firing but were waiting behind the men they 
were with, who were firing on the rifle range.

M|cHH^| described one of the women as being 
Caucasian, 25 to 30 years of age, 5’2” tall, long blond 
hair, wearing a skirt and gave the appearance of being 
very heavy. He described one of the menasbeing Caucasian, 
30 to 35 years of age, 5’9” tall. lMc^^^^|was unable to 
describe the other two people, and advised that he goes to

On 6/11/68 »t Sierra .Madre .-California .File # .Los.Angeles_56-156n-

Datedictatcd------ 6/13/68
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this range almost every Tuesday, and this was the first 
time he saw any of these Individuals* He concluded by 
saying he does not believe he would recognize any of these 
individuals if he saw them again.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

was interviewed at the 
Offices of Inmigration and Naturalization Service, 300 North 
Los Angeles Street, Los Angeles, California. He was advised , 
of the identity of the interviewing Agent. He was interviewed 
in the Spanish language. He advised that he is a Mexican 
citizen who is illegally in this country and on June 6, 1968, 
be was arrested by the Inmigration and Naturalization Service, 
Los Angeles, California, as an illegal alien. He said that 
he is being deported on June 6, i960, by the Inmigration 
and Naturalization Service to Tijuana, Baja California.

He said he was ^orn^^HHHHM in Guadalajara, 
Jalisco, Mexico, and lived therewiLnnisiamly until he 
was fourteen years of age. In 1963, he and his family came > 
to Tijuana, where they lived until 1964. He and his family 
then returned to Guadalajara.

On September 9> 1966, he came to Tijuana with his 
family and worked as a dishwasher. He then entered the 
United States illegally and worked at the Ambassador Hotel 
as a dishwasher. He again returned to Tijuana to live with 
his family on June 15, 1967* He worked in Tijuana as a 
dishwasher and auto mechanic.

On May 24, 1968, he again entered the United States 
illegally and returned to work as a dishwasher at the 
Ambassador Hotel in Los Angeles, California.

He said the kitchen management had known him from 
before and he had no difficulty in securing employment^He 
sa^Mi^jool^y^esidenc^at a rooming house at |^^^| 

He worked daily at the 
Ambassador from 10:00 p.m. to 6:00 a.m. in the central 
dishwashing room emptying garbage cans and washing dishes.

He said that the dishwashing room is downstairs 
from the Embassy Room of the Ambassador. A wide corridor 
leads from the central dishwashing room to the Embassy Room.

On 6/6/68 fltLos Angeles, California File ^os Angeles 56-156~
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At approximately 12:15 a.m., June 5, 1968, he was 
at the back of the central dishwashing room emptying the 
garbage when he heard a series of reports. He said the sounds 
were so loud he thought they were rockets going off. He ran 
through the central dishwashing room and through the passageway 
to the Embassy Room. When he reached the doorway to the 
serving room, which is just east of the Embassy Room, he saw 
Senator KENNEDY lying on the floor. He did not see KENNEDY’S 
assailant as the assailant was apparently surrounded by 
persons grappling with the assailant.

He stayed viewing the scene for about five minutes 
and then his boss told him to return to work, and he returned 
to the central dishwashing room. He worked through the night 
until 6:00 a.m. in the morning and then returned to his 
rooming house. He has never heard of the assailant of Senator 
KENNEDY before. He did not hear anything at the Ambassador 
Hotel that would indicate anyone had knowledge of the 
impending assasination.

His description, as obtained from interview is as 
follows:

Date of Birth
Place of Birth 
Height 
Weight 
Eyes 
Hair 
Marital Status 
Residence Address

Parents

, Mexico

148 pounds
Brown
Black
Single
Ave. Constitucion 370,
Tijuana, Baja California, Mexico
Father: SOTERO ASCENCION
Mother: JUANA VALDIVIA
Both reside Ave. Constitucion 370,
Tijuana, Baja California, Mexico

Social Security 
Number
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Date 6/18/68

Parish at 
informati

d to the Roman Cathalic 
furnished the following

He was in downtown Los Angeles after leaving a movie 
at the time of the KENNEDY shooting. He recalled that a 
parking lot attendant at the Los Angeles Athletic Club, 
mentioned that KENNEDY had been shot. He immediately went to 
the Central Receiving Hospital alone. He went into the 
hospital, but did not enter the emergency room. A short time 
after his arrival an unknown male Caucasian came from the 
emergenc^ymom and told him to go in. This individual told 
Father that he was " a laicized priest and a friend of
the KENNEDYfamily". This individual who did not identify himself 
told Father that he had given absolution to Senator
KENNEDY but ha^not annointed him with holy oil. He requested 
that Father go into the emergency room and take care
of the absolution and the annointing . Father P^^H stated 
that he did enter into the room and gave him absolution and 
annointed him with holy oil. Shortly thereafter, Senator 
KENNEDY was transferred from Central Receiving Hospital to 
Gaod Samarital. Hospital. Father returned to his
Rectory.

Father ^^H stated that he had seer photographs
of suspect SIRHAN SIRHAN and he does not recall ever having seen 
this individual at any time.

by Sergeant
Fat that he was subsequently.-.interviewed

Los Angeles Police Department, 
extension 2962, who had a photograph and the name of the laicized
priest who is referred to above.

told him that this former priest was J 
■was formerly associated with the Mary

Ser 
W. 
Fathers a religion order of missionaire 

a local house at
with New York Headquarters, 

telephone No.

6/14/68 ^os Angeles, California ph.P?5 Angeles

sdb n . . 6/17/68
Date dictated------------------
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Father stated after the former priest
told him to go interne emergency room, he did not see tETs 
individual again.
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n„„ 6/18/68

eTemple City, California 
following information:

He is currently employed as a Staff Photographer 
for the Independent Star News, 525 East Colorado Boulevard, 
Pasadena, California. He was assigned as a photographer to 
cover the KENNEDY function at the Ambassador Hotel on June ^, 
1968.

He took no photographs of the actual shooting of 
Senator KENNEDY or of suspect SIRHAN SIRHAN. His photographs 
taken at the scene were made immediately after the shooting 
occurred. He recalled seeing suspect SIRHAN SIRHAN struggling 
with several people immediately after the shooting, but he can 
not, of his own recollection, identify SIRHAN as the individual, 
who did the shooting or as the individual struggles with members 
of the crowd around KENNEDY after the shooting.

He recalled seeing the individual later identified as 
suspect SIRHAN, struggling with several people, tWo of whom were 
RHHHHGBHand He ditThOt take
photographs o^the straggle inasmuch as the light was not 
sufficient for his photography and he was concentrating on 
photographs of Senator KENNEDY.

Mr. D^Hmade available three copies of photographs 
taken of Senator KENNEDY Immediately after the shooting. Mr. . 
DU stated that the negatives of these particular shots are 
being retained by the paper on the advice of counsel, and copies 
of additional shots made at the same time will be made available 
in the near future.

Mr. D^|was unable to recall the exact time that the 
above photographs were taken. He remembered that the shooting 
occurred shortly after midnight on June 5> 1963, at the Ambassador 
Hotel. After he arrived at the hotel and went tJ the Embassy

On 6/17/68 „t Pasadena, California File # Los Angeles 56-1.56 ~^y
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Room he scouted the area in an effort to determine the entrance 
and exits which Senator KENNEDY might utilize. He decided that 
the most logical exit and entrance would be from the kitchen 
area into the Embassy Room.

He recalled seeing J^H^^^^and Tl^H'pHof the 
local office of Associated Press in the Embassy Room. He does
not recall seeing them in the kitchen area where the Senator 
was shot.

He recalled that Senator KENNEDY came on to the 
podium in the Embassy Room for a speech. Mr. DBM took photographs 
of KENNEDY from the stage. Mr. Di^Hthen left the stage and 
went behind the podium into a hallway and down to a small room. 
He was looking for a sandwich at the time. He recalled that 
this might have been a press room. He -found a sandwich and then 
went back out into the Embassy Room. He went around the room 
to the television stands behind the crowd and took some additional 
pictures. He then went into the kitchen area and asked for 
water. He got a glass and filled it with ice from the ice '' 
machine. H^reca^^ standing in the kitchen talking with 
Reporter BMMYHof the Los Angeles Times. During the time 
he spent in the kitchen looking for water, he recalled that he 
walked almost^© the back of the kitchen and then returned to 
stand with Y^near the entrance of the kitchen. They heard 
that Senator KENNEDY was coming off the podium. At this time, 
he handed his glass of water to one of several KENNEDY girls that 
were standing inside the entrance to the kitchen area so that he 
could be ready to take photography— Senator KENNEDY came into 
the kitchen area and passed Mr. Yfl; and then approached 
Senato^CENNEDY smiled and passed Mr. D^^who followed him. 
Mr. D^Hnext impression was of a "movement of people in the 
far*end of the kitchen." He heard a noise similar to a 
firecracker and then saw smoke. He looked up and "saw an.'arm 
with a gun pointed at me.1' He ducked. Mr. Dj^recalled that 
after he saw the smoke he noticed'Senator KENNEDY’S head sink.



He remembered hearing two shots, then a pause and then three 
more shots. There may have been more shots, but this was his 
impression at the time. Immediately thereafter, people 
began pushing d|H back and he saw others lowering Senator 
KENNEDY to the floor. The coat he was wearing was splashed with 
drops of blood. At this point, he realized he was a photographer 
and began taking photographs. He recalls taking some photographs 
from the top of a nearby serving table. He recalled that some 
other photographer took a photograph which showed Mr. D^|on 
the serving table taking photographs.

Mr. D^stated that he is retaining his sport coat 
in a safe condition and with the blood spots still on it in the 
event that it is needed at some future* time by the authorities.

Mr. l|B^id not see the Police Officers taking suspect 
SIRHAN out of the area as during this period he was looking for 
a phone to call his newspaper. He recalled that originally he 
mentioned that he .thought the suspect was dressed in some type 
of blue jump suit,.however, upon further reflection he believes 
that he was mistaken.. He apparently received this impression of 
a blue jump suit because he thought the suspect’s clothes were 
all one color and possibly bluish.

Mr. D^^Sook no photograph in the kitchen prior to 
the shooting and he stated that he did not recall seeing suspect 
SIRHAN or any woman in a polka dot dress .in the kitchen prior to 
the shooting. He did not recall seeing a woman in a polka dot 
dress in the kitchen after the shooting.

He recalled seeing Reporter BHE^^Hof United Press 
Internat^na^in the kitchen after the snooting, but he can not 
say if B^^^^^as present when the shooting occurred.

Subsequent to the shooting, he and proceeded
to the home address of suspect SIRHAN and took a number of photo­
graphs. He recalled that Y^Hdiscovered what appeared to be a 
.22 caliber spent slug in a trash box at the back of the house.
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It was left there for the Police. Mr. I^H recalled pointing the 
items out to a Police Officer who picked it up. Mr.
recalled that he also took a photograph of a bullet found in the 
garage at the house which was being placed in a bag by a Policeman.
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6/17/68

News
L Editor, Independent Star- 

| Pasadena, California,
furnished a copy of the original notes by Reporter L^H 
F^^| These notes by Pfll^Hwere made during his phon^^ 
conversation with the newspaper^taff Photographer R| 
^M^HDI^V who called in to pH^H information about the 
shooting of ROBERT F. KENNEDY. The call was made by D|B few 
minutes after the shooting from the Ambassador Hotel. The 
first page attached designated No. 1 are the original rough 
notes by Pages two and three attached are the rewritten
notes by which were published. Pages two and three were
dictated 2 AM, June 5; 1$68, to Associated Press^Page four 
attached hereto is the actual article based on KBs information 
wh.ch appeared in the Independent Star-News, June 5, 1968.

On 6/17/68 at Pasadena, California File # kos Angeles 56-156-^/-
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Date 6/8/68

Mr. Assistant Maitre d'Hotel,
Ambassador HoteTT^^^H^^^^^B^^^^^^^B Los Angeles, advised 
that a review of his records reveal that on the evening of 
June 4, 1968, the folio ring four men ..ere working in the 
Rafferty Campaign Headquarters located in the Venetian Room 
of the Ambassador Hotel, 3400 Wilshire Boulevard:

Mr G^^H advised additionally that three other 
waiters were working in a nearby anteroom, not actually the 
Venetian Room, and he stated that they also ere working 
on the evening in question

Mr. advised that there were no female
employees working in the Venetian Room on the evening of 
June 4, 1968, in that there were only male waiters and bartenders 
orking.

Mr. advised that he was in the vicinity of
the Venetian Roor^^approximately 8.30 PM on the evening of 
June 4, 1968, and he stated that ne positively remembers- observing
a few ‘hostesses' who were apparently campaign workers for the 
Rafferty cause.

S^^H advised that it was possible for a female 
hostess to go to the bar and order a drink for an individual 
and deliver tnis drink to the person in question He stated, 
however, that this .-as probably not a normal procedure in the 
Venetian Room in that the hostess in question would have to pay 
for the drink at the bar before leaving.

On Los-Angeles,-California-----File,# .Las-Ange les-fi6~lS6

by -SA-
This documen
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Mr. advised that he did not hear of
a $20 tipper at the Venetian Room on the evening of June 4, 
19oS, but he stated that if such a tip had taken place, it would 
have undoubtedly been remembered in that the crowd at the 
Venetian Room that night was a notoriously poor tipping 
group.
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Date .6/13/68________________

Mrs.
Alhambra, California. advisedtha^^^oup^^^hos^Tas^iarne 
sh^recalls as S^B reside ln^H^H^^^^H|^|

Ihambra, which residence is in an apartment house 
nextooor. She stated that upon viewing television broadcasts 
of the photographs of SIRHAN B. SIRHAN, her husband, G^HP 
advised the picture appeared familiar to him. She stated 
to her husband at.that time that there is a Jordanian couple 
residing next door, at which time he came to the belief 
that he had observed SIRHAN as a visitor at the address on
one occasion,, an unrecalled period of time before.

Mrs. advised that SABHA is an Engineer
who is attending a college in the Greater Los Angeles area. 
She stated he appears to be in his late 20’s, is approximately 
six fe^^^ll and speaks with a decided accent. She stated 
Mrs. S^His a German national whom she described as 
approximately 5’2” tall, age early 20’s, slender build and 
speaks with a German accent.

Mrs. I^^^Hadvised that she had contacted 
the FBI due to her belief ,that any background information 
and association of SIRHAN’s would be of aid in the investigation
of KENNEDY’S assassination.

She stated that her husband, 
at work where he owns the Deluxe Cleaners, 

Alhambra, California.

qh 6/10/68

SA 
by___ ^A H

nd 
KW/asi

Alhambra, California pj|p g Los Angeles 56-156 ^4^

6/11/68
Date dictated____

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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by

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date ----- -------------—

ted at her 
Alhambra.residence

California, eiepnone number 
advised she is the wife of 
stated that she is of German extrac on, aving come to the 
United States from her home in Munich, Germany, and that she

at whichtime she
She

married her husband, a Jordanian, after they met at California 
State College at Los Angeles. She stated that she and her 
husband had recently discussed the assassination of Senator 
ROBERT KENNEDY by an individual identified as a Jordanian
national, SIRHAN B. SIRHAN. She stated neither she nor her 
husband, M^l|is in anyway acquainted with nor have they, 
to their knowledge, ever seen SIRHAN. She stated neither 
she nor- her husband is acquainted with any of the SIRHAN 
family but she stated she had determined from some mutual 
friends, whose names she did not recall, that a brother of 
SIRHAN*s, name unknown, had, on occasion, played in a musical 
group which appeared at a United American - Arab Club at the 
St. Nicholas Cathedral in Los Angeles. She stated that the 
same club had, on occasion, had meetings which she described 
were strictly social in nature. It was commonly known among 
the Arab colony as the ’’White House" in Hollywood. She stated 
she could not describe the location of the "White House",

M^s• observed a photograph of SIRHAN B. 
SIRHAN and stated she recognized it as the same photograph 
she has observed on television and stated that SIRHAN is 
entirely unfamiliar to her.

Mrs. advised that her husband is currently 
employed by Lockneea Aircraft in the City of Commerce, 
California, and has been working many overtime hours of 
late and did not return home until after 8:00 PM. She 
described her husband as follows:

Race
Sex
Nationality

White 
Male 
Jordanian

On
nd 

KW/asi

Alhambra, California ff Los Angeles ^156^/7^

J 6/11/68
Date dictated —----- ----------

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Birth Data
Amman, Jordan

Height 
Weight 
Hair 
Eyes

5’10”
200 pounds 
Black 
Brown

Through observation and interview, the following 
description of Mrs. S^^uas obtained:

Race 
Sex 
Nationality 
Age 
Height 
Weight 
Build ' 
Hair 
Eyes

White
Female
German
20 to 25 years
5'5"
115 to 120 pounds
Slim
Dyed blond'(naturally brown)
Blue



FD-302 (Rev. 4-15-54)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/12/68

California

Date .

___________________ Inglewood, 
advised on June 11, i960 that

on June ^ 19C8 at approximately 12:30 p.m. he arrived at the 
San Gabriel Gun Club, ^001 Fish Canyon Road, Duarte, California.

At the tine of 8̂ ■arrival at the gun club he
estimated that at least six or eight people were on the range
but (^^■paid no attention to any of these individuals. He 
advised he had seen SIRHAN SIRHAN*s photograph in local news-
p^js and after viewing additional photographs of SIRHAN, 

stated he did not observe this individual at the gun£
club. G^|did state however, that a blond Caucasian female 
22 to 26 years of age, was observed by him as he arrived at 
the range The unknown female was walking from the pistol 
range to the range house and was not -further observed by him.

did state, however, he could possibly identify this 
Caucasian female if he should see her again or be shown some 
photographs of her.

stated further he would be leaving the Los 
Angeles area on June 12, 1968 en route to Anchorage, Alaska 
returning to Los Angeles, July 5, 1968. if necessary 
stated he could be located in .Anchorage, Alaska by contacting 
the Church of the Nazarene in Anchorage, Alaska.

On.

by.

6/11/68 . Inglewood, California

SA W
SA T

and

File # Los Angeles 55-15^-^T

6/12/68 .Date dictated ___  ____________ ......
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date . 6/17/68 _______

Vice-President and General
Manager of the Ambassador Hotel, advised as follows:

He was present in the Ambassador Hotel the whole 
day of June 4, 1968. On the evening of June 4, 1968, he 
was in all of the banquet rooms. He was in the Embassy 
Room during Senator ROBERT KENNEDY’S victory speech and he 
left just before the speech ended and went home. He arrived 
at his home, which is on the grounds, at about 12:15 AM 
on June 5, 1968. After he had been home several minutes, 
he heard a siren near the hotel and he went back to the 
hotel. He went into the kitchen behind the Embassy Room 
at about 12:30 AM, an^ae saw neither SIRHAN SIRHAN nor 
Senator KENNEDY. zMHwas shown a photograph of SIRHAN 
SIRHAN and he adviseutnat he has never seen the man.

nn 6/12/68 at Los Angeles, California^j^^ Los. Angeles 56-156--^-

by -—------------------------------------ Date dictated________^J5^_

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/17/68

Hotel,

Date

the Ambassador 
information:

He started work at 6:00 PM on June 4, 1968, and 
finished at approximately 1:00 AM on June 5, 1968. He is 
a Bar Boy and, as such, he went to the various bars in the 
hotel helping out the bartenders. Included in the rooms 
that he visited were the Embassy Room and the Palm Court. 
He was in the lobby of the hotel at the time of the shooting. 
He did not hear the shots, and he saw none of th^Jncidents 
surrounding the shooting of Senator KENNEDY. V^Bwas 
shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and he advised that he 
had never seen the man.

The following description of ’-■was obtained ■ 
through observation and interview:

Managua, Nicaragua 
1291 Sunset Boulevard 
Los Angeles, California 
5*5"

Name
Birth Data

Residence

Height 
Weight
Social Security No. ^^^  ̂
Length of Employment 
at the Ambassador
Hotel Two weeks

On 6/12/68 Los Angeles, California „ Los Angeles 56-156 
File #

by SA D 6/14/68
.Date dictated------------------ -—,

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/17/68

"June 14, 1968
Los Angeles, California

"I, r| V^^^B banquet manager at the Ambassador 
Hotel in Los Angele^ voluntarily make the following 
statement to iH^HH F^^^H, who has identified 
himself to me as a Special Agent of the Federal Bureau 
of Investigation.

"I was born on ^^HHH at London, 
England. I have beenempToyeaoy thc^^^ia^sador 
Hote^for 3 months. I now reside at 

Los Angeles.

.."I was at the Ambassador Hotel from 9:00 AM 
on June 4, 1968, until approximately l’:00 AM 00 
June 5, 1968. Baring Senator Kennedy’s victory 
speech in the Embassy Room I was near the front of 
the stage. When Senator Kennedy finished his speech, 
I left the Embassy Room through the front door, and 
I was headed toward the Colonial Room where a press 
conference was to be held. I was standing in the 
hall in front of the Embassy Room, near the swinging 
doors which lead to the kitchen, when I heard 2 or 
3 pops in quick succession. At the time I thought 
these noises were balloons popping ^^then heard 
a commotion in the kitchen and Ui^|tHB^H came 
out and said something about ’’shooting”/ No one 
else came through the swinging doors while I 
there. I went into the kitchen right after T^^^l 
came out of it, and I saw a struggle going on. I 
Jumped on top of the ice machine and I saw that 
several men had a man pinned against the ice 
machine. This man's head was on the ice machine, 
and I was about 6 inches from him. I did not see 
the man's hands, nor did I see a gun. I have been 
shown a photograph of Sirhan Sirhan, and the man-In

On 6/14/68 at Los Angeles, Califoruja^.^ # Los Angeles 56-156 --^

by_____ SA si Date dictated--------^^^

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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"this photograph is 99 per cent the same as the 
man whose head was on the ice machine. I could 
not say they were 100# identical unless I were to 
see the man in person.

"I remained on top of the ice machine for 
several minutes. When I got off the ice machine 
I remained in the general area until the police 
came and arrested the man who had been pinned against 
the ice machine. The man whose head I saw on the 
ice machine and the man the police arrested were 
identical.

"I later went to the hospital with the police.

"I have read the 1| Page Statement and is true 
to the best of my knowledge.

"Witness: /s/ E^^HP^^Rpecial Agents
F.B.I., LosAngeies, California, 6/14/68"
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/22/68
Date -■___________ ___

California, advised as follows
Los Angeles,

Her husband, rBv^H} is the banquet manager 
of the Ambassador Hotel in Los Angeles. They were in the 
Embassy Room together during Senator ROBERT KENNEDY’S victory 
speech there around 12:10 a.m. on June 5, 1958. When Senator 
KENNEDY .finished his speech, she and her husband went through 
the front doors of the Embassy Room and they were headed for 
KENNEDY’S press conference. While they were in the hall in 
front of the Embassy Room, not too far from the swinging 
doors that lead to the kitchen, they noticed a big commotion 
in the kitchen. Her husband then went into the kitchen, but 
she did not follow him. She stayed in the hall for a short 
time and then she went over to the coat check room, where 
she stayed for at least half an hour. At no time did she 
see anyone running away from the kitchen, nor did she hear 
anyone running away from the kitchen, nor did she hear anyone 
say "we" or "I” shot KENNEDY. She was not a witness to the 
shooting, and she did not hear the shots.

Mrs. V^H was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN 
and she advised that she had never seen the man.

The following description was obtained by observation 
and interview:

Name
Sex
Race
Birth Data

Height
Weight

Mrs. iflvHH
Female

115

6/20/68
On

by
SA D dmr

Los Angeles, California
File #

6/21/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/17/68

V^^^H R^^^H, housekeeping employee at the 
Ambassador Hotel, Los Angeles, advised as follows:

She worked from 3:15 PM on June 4, 1968, until 
12:04 AM on June 5, 1968. She went straight home after 
finishing her work, and she was not present at the hote^^^^ 
during the time of the shooting of Senator KENNEDY. R^H^H 
was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and she advised that 
she had never seen the man.

The following description of RI 
by observation and interview:

was obtained

Name
Race
Sex
Birth Data

vl
White 
F

R

Residence

Height 
Weight 
Social 
Length 
at the 
Hotel-

Phoenix, Arizona
759 South Catalina Avenue 
Los Angeles, California 
5’4”

Ambassador
Ten years

On

by

Los Angeles, California Los Angeles 56-156-:
________________ at

6/13/68
File #___________________

6/14/68
Date dictated_____________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents arc not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -6/I.7/68-------------------------

Plumber at the Ambassador Hotel 
Los Angelesj advised as follows:

He worked on June 4, 1968, from 8:30 AM until 
4:30 PM. He went right home after he finished work and 
di^not come back to the hotel until the next morning, 

was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and he 
advised that he had never seen the man.

The following description of 
through observation and interview:

was obtained

Length of Employment 
at the Ambassador

Race 
Sex 
Birth Data

White

Residence 229 B North 4th Street 
Montebello, California

Height 
Weight

5 ’ 10"
186 pounds

Hotel One month

On 6/13/68 Los Angeles, California pne^os Angeles 56-156“'^^- ^T^

by . SA D Date dictated 6/14/68

This document contains neither recommendation* nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date ________

v|b|^^ housekeeping employee at the Ambassador 
Hotel, Los Ange relativised as follows:

He worked on June 4, 1968, from 3:45 p.m. to 11:45 p.m., 
and he went home right after he got off work. Ei^MBadvised 
that he left the hotel before the shooting of Senator KENNEDY 
occurred. B^^^l was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and 
he stated that he had never seen the man.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name
Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth 
Residence

Negro

apuipa, 
4025 West Adams

Height
Weight
Social Security

Number
Length of Employmen

Los Angeles 
6*2“
176 pounds

8 monthsat Ambassador Hotel

Los Angeles 56-156-^^^ 
r lie # . . . _6/11/63 at Los Angeles, CaliforniaOn

6/12/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Hotel,

6/13/68

banquet employee at the Ambassador 
Los Angeles, advised as follows;

He was working at the Ambassador Hotel from 5:00 p.m. 
on June 4, 1968, until 1:00 a.m. on June 5> 1968, as a room 
service waiter. Sometime after midnight while he was in the 
area where the waiters put in their orders for room service, 
he heard four to five pops which he thought were balloons 
popping. He later learned that these were shots. He was 
not a witeess to any oftheincidents surrounding the shooting 
of Senator KENNEDY. C^^^^^Bias shown a photograph of SIRHAN 
SIRHAN and advised that he had never seen the man.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name
Sex
Nationality
Date of Birth 
Place of Birth 
Residence

Height
Weight

JI cl
Male

Social Security 
Number

Length of Employee 
at Ambassador Hotel 2 years

908 South Normandie 
Los Angeles 
5l7"
170 pounds

6/11/68 Los Angeles, California
File #

Los Angeles 56-156-3^

Date dictated
6/12/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/63
Date__________

C^^^H, laundry
Ambassador Hotel, advised as follows

She worked on June 4, 1968, from 3:00 p.m. until 
11:05 p.m., and she went home as soon as she got off duty. 
She did not remain for the KENNEDY victory celebration. 
C^^^Bwas shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and she 
stated that she had never seen the man.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name C
Race White
Sex Regale
Date of Birth ________
Place of Birth New York City, New York
Residence 2984 San Marino

Los Angeles
Height 5'5"
Weight 136 pounds
Social Security 

Number
Length of Employmen
at Ambassador Hotel 1 year

File #Los Angeles 56-156 -J&—On 6/11/68 nt Los Angeles, California

Date dictated____§Z^?__________

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date __ ________________________

D [^H banquet employee at the Ambassador
Hotel, Los Angelesj burnished the following information:

He worked from 5:00 p.m. on June 4, 1968, until 
2:00 a.tn. on June 5, 1968. He was serving dinner and drinks 
in the Ballroom that whole time, and therefore, he did not 
witness any of the ijcidents surrounding the shooting of 
Senator KENNEDY. D^^was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN 
and he advised that he had never seen the man.

The following description was obtained by observation 
and interview:

Name 
Race Negro
Sex
Date of Birth 
Place of Birth 
Residence

New York City, New 
2146 Orange Drive

York

Los Angeles
Height 5'7"
Weight 150 pounds
Social Security

Number
Length of Employmen
at Ambassador Hotel 3 years

nn. 6/11/68 at Los Angeles, California p;u # Los Angeles ^6-156 

by------SA_D -̂------------------------Datc dictated 6/12/68

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Dato 6/13/68

Hotel j advised as follow
houseman at the Ambassador

He worked on June 4, l$68j from 3^00 p.m. until 
11:00 p.m. and he left the hotel at about ten minutes after 
11:00 that night. He stated that he did not rema^^t the 
hotel for the Kennedy victory celebration. R^^^|was 
shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and he advised that he 
had never seen the man.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name
Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth 
Residence

AH
Negro 

le

iana
436 East 40th Place 
Los Angeles 
5*11" 
172 pound

Height
Weight
Social Security

Number
Length of EmpLoymen

1 monthat Ambassador Hotel

On

by
SA

Los Angeles^ Californij^Ie# Los Angeles 56-156

6/12/68
Date dictated

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Hotel,

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Datc^ZlZZ68________________

Los Angeles, advised as follows:

She worked on June 4, 1968, from 6:50 PM until 
9:30 PM. She went right home after work^m^did not stay 
around for the KENNEDY victory party. P^^^Mwas shown a 
photograph of SIRHAN SIRHAN and she advised that she had 
never seen the man.

The following 
through observation and interview:

Name
Race 
Sex
Birth Data

Residence

White

671 South Coronado 
Los Angeles, California
5f7"

was obtained

Height 
Weight 
Social 
Length 
at the 
Hotel

Ambassador
Four months

On 6/14/68 at. Los Angeles, California FiiP &os Angeles 56-156^1717

Date dictated
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date -. 6/13/68

gHH^^^^Hi housekeeping employee at the 
Ambassador Hoce^^ furnished the following information:

He worked on June 4, .1968, from 8:00 a.m. until 
4:00 p.m. and he went right home after getting off duty. 
He did not com^bac;; to the hotel until 8:00 a.m. the following 
morning. was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and
stated that he had never seen the man.

172 West’41st Street 
Los Angeles
5'7’’
175 pounds

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name 
Race 
Sex 
Date of Birth 
Place of Birth 
Residence

Height 
Weight 
Social Security

Numbe r
Length of Employ men^^^-^^- 
at Ambassador Hotel 3 years

FHe # Los, Angeles 56-156^^Los.Angeles, Californiaon..-_6/i2/68^at

Date dictated <----------—
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency: it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date _^Z17/68______________

V^^^^Hm^^H Sandwich Maker in the Chef's 
Department^at the Ambassador Hotel, Los Angeles, advised as 
follows:

She worked from 4:00 PM on June 4, 1968, until 
12:30 AM on-June.5, 1968. She shook Senator ROBERT KENNEDY’S 
hand when he came through the kitchen on his way to make his 
victory speech;*;.. This incident was photographed and it 
appears on Page 33 of the June 14, 1968 edition of "Life 
Magazine",

At- the time of the shooting of Senator KENNEDY, 
she was putting her tools away in the Salad Pantry of the 
kitchen, and she did not hear the shots. She heard screaming 
and hollering, and-she went through the kitchen and saw 
Senator KENNEDY lying on the floor. She saw none of the 
incidents surrounding the shooting of Senator KENNEDY and 
she did not see the man who shot KENNEDY, Mt^^^Hwas shown 
a photograph of SIRHANand she advised that she had 
never seen the man. added that she did not think
there was a guard posted at the swinging doors which lead 
to the kitchen from the hallway in front of the Embassy 
Room,

The following description of was obtained
through observation and interview:

Name
Race white
Sex Female
Birth Data

LjTertj^M^ssouri
Residence 12731 Hunnewell Avenue 

Sylmar, California
Height
Weight
Social Security No.
Length of Employmnn 

------------------ at the Ambassador

5’4"

Hotel 12 years

File #Los Angeles 56-1^6On. Lo s-^ngelcs7-California-

asi------ ——————Date dictated 6/14/68

It is the property of the FBI and is loaned to- --------- ----- Jations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date 6/13/68

banquet employee at the Ambassador 
Hotel, Los Anseles^aviseOs follows:

He was serving drinks in the Dolphin Court Room 
on June 4, 1968, from 6:00 p.m. until 2:00 a.m. of June 5, 
1968, and therefore, he did not witness any of the incidents 
surrounding the shooting of Senator KENNEDY. ttHHHwas 
shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and he advised that he 
had never seen the man before.

t The following description was obtained through
observation and interview:

Name
Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth 
Residence

aXifornia
2726 South Harvard Boulevard

Height 
Weight
Social Security 

Number
Length of Employmen
at Ambassador Hotel 4| years

Los Angeles 
5’9" 
168 pounds

On 6/11/68 at Los Angeles, California File # £22 Ange les
56-156^r^o

lf_JLOrf
Date dictated ■—______

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI, It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date_____________________

banquet employee at the Ambassador 
Hotel, Los Angeles, advised as follows:

He was serving coffee in the Colonial Boom of the 
Ambassador Hotel from 6:00 p.m. on June 4, 1968, until 2:00 a.m. 
on June 5, 1968. At sometime after 12:00 p.m., he went into 
the kitchen to get a glass of water and he heard about four 
or five shots in quick succession. He did not see the man 
who was doing the shooting nor did he see him while he was 
being subdued. He also did not see Senator KENNEDY get shot. 
iHHwas shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and he advised 
that he had never seen the man.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name 
Sex Male
Nationality 
Date of Birth 
Place of Birth 
Residence

olombia
3316 San Marino
Los Angeles

Height 5'10"
Weight ’ 148 pounds
Social Security m^^^m

Numbe r " \i
Length of Employmen-^^^^^^^" 
at Ambassador Hotel 4 years

6/11/68 Los Angeles,
On

by

California 
—____________File #

6/12/68

It is the property of the FBI and is loaned to

Date dictated
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI.
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

6/13/68
Date-----------------

r^^^^^^H II^^H laundry room employee at 
the Ambassador Hotel, Los Angeles, advised as follows:

She worked on June 4, 1968, from 7:00 a.m. to 
3:00 p.m. and she went right hone after work. She wa^^t 
at the hotel for the KENNEDY victory celebration. H^H 
was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and she stated tha 
she had never seen the man.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name
Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth 
Residence

sburgh, Pennsylvania 
8001 Eighth Avenue 
Inglewood, California

Social Security ^^^^h

Length of Employment 
at Ambassador Hotel 19 years

On 6/12/68 at Los Angeles, California pi> ^Los Angeles ^-156^-^1>

SA 6/12/68
by-----2*UI^------------------------------ Date dictated _________ ______________
This document contains neither reconwsendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
yow agency; it and its contents ere not to be distributed outside your agency.



FD-302 (Rev. 1-15-M)

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION

Date____6/17/68________ ____

tele 
G 
age

C 
hone Number 

nd 
and age

she is the wife of 
s with her husband and two children, S

El Monte. California

in El Monte, California

R

C^Hg^Hstated that she met SIRHAN SIRHAN on 
only one occas_ion_ approximately two or three months ago at the 
residence of OsMand SIRHAN SIRHAN, Howard Street, Pasadena, 
California. She also said that she knew sHIHsH|| brother 
of SIRHAN SIRHAN, and she believed that "S^^s 

for her mother-in-law’s company, 
Pasadena, California.

related that the one time she met SIRHAN 
SIRHAN, she considered him to be a perfect gentleman. She, her 
husband, RflH and her two children had gone to the Howard Street 
addres^t^deliver an amplifier which her husband had built for 

brother of SIRHAN SIRHAN. She, SIRHAN SIRHAN, and 
the children watched the Harlem Globetrotters basketball team on
television and then SIRHAN took the children to the kitchen to get 
them both some ice cream. considered him a very
quiet and polite person. She state^rnar they stayed approximately 
one hour to two hours and then left. She did not have any extensive 
conversation with SIRHAN SIRHAN as they were viewing the basketball 
game. She knew of no associates of SIRHAN.

described SIRHAN SIRHAN as follows:

Sex
Height 
Weight 
Build 
Hair 
Complexion 
Charac te ri s tic s

Male
5’ 5" - 5« 6"
125 pounds 
Slender
Curly, dark 
Dark
Very neat dresser

^/14/68 at El .Monte, . California

-Date dictated—6/17/68-

File # Los-Angeles-56-156—■

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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6/13/68
Date__—___ ________________

Ambassador 
information:

f; housekeeping employee at the
5s Angeles, furnished the following

She worked on June 4, 1988, from 3:45 p.m. until 
11:45 p.m. and she left the hotel about 11:50 p.m.
was shown a photograph of SIRHAN SIRHAN and she advised that 
she had never seen the nan.

The following description was obtained through 
observation and interview:

Name
Race
Sex
Date of Birth
Place of Birth
Residence

Height
Weight
Social Security 

Number
Length of Emplo; 
at Ambassador '

528^ West 82nd Street 
Los Angeles
5’7”
125 pounds

This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.
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Date_______5/17/68__________

El Monte California 
advised that he is j^tuoeiiO^Soia^IectronicS; Monrovia,
California, and a television repairman employed by P. J. MILLER, 
10 North First Avenu^^Arcadia, California. He stated his home 
teia|M^taber was and his business telephone Number 
was

said that he has met SIRHAN SIRHAN on approximate!:
^v^yix occasions. He said that he knew ^^BsBBIand 
^^^Hs^^Hand had buil^n amplifier for Aflso that this 
ampl^^r could be used by AMBfor one of his musical instruments.

stated that he did not Imow the exact address where he
delivered the amplifier but that it was in Pasadena and it was___  
the home, cf and that SIRHAN SIRHAN resided with Afl

stated that on one occasiwUie took his wife, 
G^^^Hand their two children, S^^Bnd to

this residence and that SIRHAN SIRHAN was there. His wife and 
children and SIRHAN watched the Harlem Globetrotters basketball 
team on television and SIRHAN ha^taken the children'to the kitchen 
to get them some ice cream. G^^^^^tated that he looked upon 
SIRHAN SIRHAN as a very sincere and quiet individual, that he never 
saw him with anyone other than his brother, and knew him to 
be an employee health store, address unknown, in Pasadena, 
California. G^^lsaid that the only time he heard ABH speak 
of his brother/A^Hmade the comment that ’’SIRHAN is tight with 
his money.” SIRHAN was also considered to be very close to his 
mother.

who stated he knew^A^H for about one 
year, and "S^H’about two years, related that he knmMhem because 
he had met them through an individual named BBBrMM h drive j
for his mother’s company, 
Pasadena, California.

described SIRHAN SIRHAN as follows:

Sex
Height

Male 
5* 7”

^6/14/68 .at Arcadia, California File # Los Angeles 56-15$

by
Date dictated —-.^/^/^

This document contains neither recommendations nor conclusions of the. FBI. It is the. property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside, your agency.
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Weight
Build
Hair
Eyes
Complexion
Characteristics

125 - 130 pounds 
Slender 
Dark5 curly 
Dark 
Dark 
Prominent nose, neat
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Date 6/17/68

Mrs.
City College, Pasadena,
Calenda Street, Altadena, advised that she has no recollection 
of having ever had SIRHAN SIRHAN in any of her English 
classes. advised that all the records had
been turned j^^o the Record Department of the college 
at the end of each semester and that she has no record
from which to refresh her memory. She stated that should 
she remember who SIRHAN was or anything about him 
she would immediately contact the FBI.

On

by

6AV68______Pasadena , California p;u # Los Angeles 56-156

SA 6/14/68Date dictated
This document contains neither recommendations nor conclusions of the FBI. It is the property of the FBI and is loaned to
your agency; it and its contents are not to be distributed outside your agency.




